

TABLE OF CONTENTS

目 录

赵佶《瑞鹤图》探究

A Probe into Ji Zhao's *Painting of Ruihe*

鞠佳霖, 温蕾铃.....1

《法国中尉的女人》中“新女性”书写与困境

The Writing and Predicament of “New Women” in *The French Lieutenant's Woman*

沈欣雨, 于建华.....7

东西方新冠题材电视剧的影像特征与风格差异

Image Characteristics and Style Differences between Eastern and Western TV Dramas about COVID-19

王尔玉.....15

后人类主义视域下的身体感知与情感认同

Physical Body Perception and Affective Identification from the Perspective of Post-Humanism

田茹雪.....22

寻找印度古代美学踪迹

In Search of Ancient Indian Aesthetics

赵茹卿, 杜兵.....27

意识形态性、民族性与世界性、社会心理：《冲破天际》解构

Ideology, Nationality and Universality, Social Psychology: Deconstruction of “One Small Step”

张迪.....32

《花束般的恋爱》：爱情镜像折射中的成长探索

Bouquet of Love: Exploration of Growth in Love Mirror Refraction

吴雨涵.....40

书法艺术和体验设计的共性

The Commonality of Calligraphy Art and Experience Design

潘丽慧, 冯乙.....45

克林姆特《贝多芬饰带——敌对力量》中的“梅杜莎”

“Medusa” from Klimt's *Beethoven Sash—Hostile Forces*

李清阳.....49

影视剧融入刑事指导案例对法治传播的启示

The Enlightenment of Film and TV Dramas into Criminal Guiding Cases to the Dissemination of Rule of Law

陈盈羽, 张晟炜.....60